
Referat FAU-møte 30.09.2024 
 
 
Erlend Aano (leder), Mads Bertin Ohnstad (nestleder), Tore Sævild (kasserer), Silje Røsnes 
(påtroppende FAU-leder), Carla Kristensen, Iselin Engen, Rita Presttun, Karene Norland-Olsen, Anita 
Johansen, Sissel Mugaas Østerhus, Alexander Djuvik, Anne Line Sleveland Olsen, Anne Britt Fure, 
Torgeir Jøssang, Jan Ove Ringstad, Kjersti Soltveit 
 

1. Godkjenning av referat og saksliste: Godkjent 
 

2. Godkjenning av ordstyrer og referent: Godkjent 
 
3. Velkommen til nye FAU-representanter: Tre nye representanter fra første trinn.  

 
4. Informasjon fra skolen ved Knut Ole: 

-Skolen har jobbet mye med Hjernevennlig skole i høst. Det var godt oppmøte på 
foreldremøtene. Alle klassene har fått undervisning, samt ledelsen og de ansatte.  
De samme foreldremøtene blir kjørt på Nylund skole 15. og 17. oktober kl. 18. Tjensvoll-
foreldre kan delta på disse, men Knut-Ole ønsker beskjed om noen ønsker å dra. 

 
-Lovpålagt kartlegging av elever er akkurat avsluttet: Lesing og regning på 3. trinn og 
nasjonale prøver på 5. trinn. 

 
-Årets foreldreundersøkelser på 3. og 6. trinn og SFO-undersøkelsen på 2 trinn utgår i år da 
kommunen legger om systemene sine. 
 
Svar på innsendte spørsmål fra foreldre til Knut Ole: 

● Helsesykepleier – status: Ny helsesykepleier begynner i uke 46. Det har vært psykiatrisk 
sykepleier til stede annenhver torsdag.  

● Oppdatert skole-hjem oversikt: Den reviderte dugnadslisten ligger ikke i Hjem-skole-planen 
som er på nettsiden til skolen. Besluttet å ta dette som egen sak i SU. 

 
5. Nytt initiativ fra FAU-leder: Skal vi arrangere et felles foreldremøte om sosiale medier med 

KF-skolen? Mulig å få Barnevakten til å ha et foredrag om dette. 
Det ble flertall for å ha dette i tillegg til det planlagte møtet om inkludering. 
Erlend tar kontakt med FAU-leder på KF-skolen for å samkjøre, kommer tilbake til dato. De 
som ønsker å bidra til gjennomføringen kan ta kontakt med Erlend. 

 
6. Økonomi ved Tore: God økonomisk status. Opprettet plasseringskonto.   

 
Bøker til biblioteket ved Anne Britt, oppfølging av sak fra forrige møte: Enighet om at FAU 
bidrar med øremerkede midler for å sikre 60 bøker til leseprosjekt til et trinn slik at alle 
elever kan få låne en fysisk bok. 

 
7. Årshjul FAU, status ved Silje: Hun har gått igjennom og gjort mindre justeringer. Funnet en 

del mangler, skal oppdatere etter hvert. Tas videre i SU. 
 

8. Teater, status ved Kjersti: Årets skoleforestilling blir Pinocchio 7. desember kl. 15.00.  
Det vil bli sendt ut informasjon som FAU-representanter må videreformidle til sine klasser. 
Billetter deles ut på Åpen dag. 

 



9. Skjerm og spising: Sak utgår, tas på neste møte. Rakk bare en kjapp kartlegging. De fleste 
klassene ser på skjerm max en dag i uken, gjerne fredag. Som regel Supernytt eller noe som 
er relatert til det de har lært den uken  
 

10. Sykling til skolen: 
● FAU har uttalt seg tidligere og sagt at man støtter skolens anbefaling om at elever ikke 

sykler før på 5. trinn. Enighet om at man fortsetter å støtte skolens anbefaling. 
● Aleksander har oppdatering om vei: Ingen ulykker på veiene rundt skolen siden 2018. 
 

11. Neste møte: 4.11.2024 
Møtedatoer våren 2025:  
13.01 
10.03 
22.04  
02.06 (Årsmøte – åpent for alle foreldre på skolen) 
 

12. Eventuelt:  
Vigilo: Spørsmål/diskusjon rundt registrering av bl.a. fravær og lagring av 
personopplysninger. Ønskelig at FAU får en presisering rundt fravær/forsentkomming. 
Torgeir formulerer spørsmål til Knut Ole, så tar vi dette som egen sak på neste møte. 
 

 
 
 
 
 
 
 


